
      

Programutvalget for Bachelor, master og årsenhet - internmøte	 	 	
	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 

Møtetid: 16.15-18.00 d. 26. oktober 2023 
Møtested: Seminarrom 5 
Vedlegg: Informasjon om forsamlingslokale 

Dagsorden 
Sak nr. 1 - Opprop av tilstedeværelse 
Tilstede:

Signe Iversen - leder

Amanda Manger Lawlor - nestleder

Sunniva Svendsen - 1BA, Årsenhet, SVSU, 
Instituttstyret

Ida Bjørum Grande, 2BA, SoMe-ansvarlig

Jeanett Thomassen, Programrådsrepresentant

Synne Knudsen, 1MA-ArbOrg 


Meldt fravær:

Jakob Grande, økonomiansvarlig

Sara Ohran, 1MA-HUS


Isak Bjørn, 1MA-KogNev


Sak nr. 2 - Valg av møteleder og referent. 

Møteleder: Signe

Referent: Ida 


Sak nr. 3 - Melding av eventueltsaker

1. Sunniva: forslag om samarbeid med informatikk, i forhold til datakompetanse innenfor 
psykologi. 

Er et ønske om å ha kurs om programmering og automasjon for psykologistudenter

    - Kan være bra å ha med inn i arbeidslivet. 


- Vil læres på et grunnleggende nivå 

- Kan gjøre arbeidsdagen til flere mer effektiv


2. Isak: https://www.ub.uio.no/english/libraries/dsc/carpentry-uio/ 


Sak nr. 4 - Godkjenning av forrige referat, innkalling og dagsorden

Godkjent


Orienteringer

Sak nr. 5 - Orientering fra verv 
a) Programrådet  

1. Master angående emne PSY4309; Noen er 
misfornøyd med deltakelse og oppmøte i 
emnet, og vil ha mindre obligatoriske 
innleveringer hver uke. Dette kan bidra til mer 
struktur. Litt uenigheter om dette er en god 
idé, men fint å få fram flere perspektiver. 


2. Ønske om muntlig forsvar av master, 
hovedfagsoppgaver til profesjon og bachelor. 
Ingen retninger har det per dags dato. Spørs 

om det krever for mye ressurser til at det kan 
bli gjennomført med det første.

Spesielt i forhold til saken med knivstikking og 
karakter, så er det ubehagelig for flere. 


Representantene for master skal høre med 
klassen sin hva de tenker til neste møte. 


Det er en generell enighet i rommet at dette 
kanskje ikke er en løsning. 


Løpende muntlige oppgaver i seminarløpet er 
et forslag. 


 av 1 5

https://www.ub.uio.no/english/libraries/dsc/carpentry-uio/


      

3. Statsbudsjettet er revidert, pengestrømmen 
til universiteteter er endret. Kan hende at 
enkelte løp innenfor psykologi kan komme 
bedre ut av det enn andre. 


4. Profesjon: samarbeid med andre fakulteter. 

Eksempelvis med ontologi; angst og traumer i 
forhold til tannlegebesøk.  
Helsefagutdanningene kan kanskje ha nytte av 
tverrfaglig samarbeid. 

- Kan se på koblingene mellom flere 

jobbmuligheter ved å jobbe mer tverrfaglig.

- En annen fagretning det er et større ønske 

fra flere om samarbeid er rettsvitenskap. 

- Mer arbeidslivsrelevans er et generelt ønske 

på PSI


5. PSI river med programevaluering av 
programmene for tiden. Er det et ønske om at 
flere blir med i komiteen der? Ja. Amanda ble 
valgt under dette møtet med akklamasjon. 


b) Instituttstyret 
1. Diskuterte statsbudsjettet under et møte. 
Fått en opplevelse av at instituttet er forberedt 
på å få mindre penger. Ser ut til at profesjon 
ikke får mer fra statsbudsjettet. Per nå har vi 
noen midler til overs, men det må sees på mer 
langsiktig planlegging.


2. 5-års prosjekt. Status for nasjonal 
infrastruktur søknad til NFR. «Kapro» 
leverandør vil sette opp scannere av hjernen 
som kan brukes til forskning. Prosjektet går ut 
på at vi har en scanner i Oslo, Bergen og 
Tromsø. Da kan man snakke sammen og dele 
forskning. 

Hvorfor dette prosjektet?: 

- Per nå låner vi scannere fra sykehus, og må 

stå på venteliste der lenge

- Det er varierende kunnskap blant forskere, 

ikke alltid man har en radiograf.

- Kommersielt drevet prosjekt. Er da et ønske 

om at PSI skal bidra med å kjøpe tid. Ved å 
kjøpe seg inn mer, får man også mer 
rettigheter. 


Ønsker et helhetlig tilbud med å ha med 
ingeniør, radiograf, osv. Her har 
statsbudsjettet en innvirkning for å se hvordan 
det utvikler seg. Dette er snakk om et prosjekt 
snakk om litt mer fram i tid.


c) Fagutvalget 
1. Ferdig med godkjenning av driftssaker


2. Gått igjennom arrangementstøtte 


3. Forespørsel fra PSI om å ta over midlene for 
fadderuka, men det tenkes det å si nei til. 


4. Skal sette i gang med en briefing for 
verdensdagen for psykisk helse til neste år


5. Pågående sak om kantinen/
forsamlingssalen på PSI. Her prøves det å 
være med i beslutningene der slik at det skal 
bli utnyttet best mulig. Noe av området blir 
kontorer, men skal også kunne bli brukt av 
studenter og ansatte. Per nå skal det være 
mulig å booke det, til eksempelvis julebord. 


6. Søknader om penger bygger på førstemann 
til mølla prinsippet. Søk minst to uker i 
forveien, slik at FU får tid til å se på saken og 
gi svar.


d) SVSU 
1. Fakultetsstyret har plan om møte i 
desember, for det samfunnsvitenskapelige 
fakultetet. Noen innspill? 

- ja: vi kan ikke få mindre penger enn de 

andre instituttene når vi har 1500 av 5000 
studenter. Vi burde få mer midler per hode. 


2. Nye vedtektsendringer - kanskje.


3. Oppdatering fra fakultetsstyret: Prøvd å ha 
en dialog når det kommer til mer demokratisk 
dekanvalg. Der har det vært noen kanskje litt 
vell kjappe udemokratiske avgjørelser 
tidligere. 


4. Noen er i dialog med den sørkoreanske 
ambassaden angående utveksling. 


5. Frist til skapklipping er nå førstkommende 
søndag. 


e) Tillitsvalgte 
1. Årsenhet 

Kun eventueltsaken som er nevnt

Skaffet FB-gruppe:-) 


2. 1BA 
3. 2BA 

Det nytter å engasjere seg, er en klage 
angående en eksamen som har fått god 
respons og studenten følte seg sett. 
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4. 3BA 
Emnet innenfor arbeidspsykologi(?) har fått en 
del klager, spesielt eksamen var «helt krise» 
gjennomført. Føler ikke at de får svar på 
spørsmål de får. Mye tipping og dårlig 
veiledning. Skal skrives skriftlig rapport om 
denne saken


5. 1MA - ArbOrg 
Alle snakket med er veldig fornøyde. Godt 
opplegg:-) 


6. 1MA - Kognev 
1. Dyrere for påfyll av kafe her hos café 
Åse enn andre steder. Kan tas med SiO. Er et 
forslag om å dra til Børrestuveien 
eksempelvis. 


Annet tips: biblioteket på informatikk har 
gratis kaffe og te på morgenen. 


2. «Ingen som klarer å svare» på hva vi kan 
gjøre med mastergraden. Ønsker mer 
informasjon om karrieremuligheter der. 


3. Klage fra sist: fortsatt mye usikkerheter om 
hva man må kunne til eksamen. Noen 
foreleser favoriserer også enkelte emner i 
pensum.  

7. 1MA - HUS 
Ingen nye saker


Sak nr. 6 - Orientering fra dialogmøtet

1. Generelt er det valgt ny ledelse på instituttet, ble gjenvalg av de samme. 

2. Vibeke har fått mye motstand for at hun har brukt mye tid på studentdemokratiet, but she 
keeps fighting. 

3. Ledelsen påpeker at det er viktig å snakke om hva vi tenker på! 

4. Emneansvarlig for sosialpsykologi har blitt tilsendt mail angående å bruke så mange slides 
under forelesning (igjen) Ikke fått svar der. 

5. Vi kan ikke pålegge en underviser å endre undervisningsstil, men vi kan komme med forslag. 

6. Fadderordningen på masternivå jobbes med - et alternativ kan være felles fadderuke på tvers 
av PSI. Viktig å huske er at fadderuken er et samarbeid mellom instituttet og studentene, så man 
må ha en student som er med og arrangerer, aka koordinator.  

7. 5500,- er satt av til PU. Master oppfordres om å øke om å få den potten/arrangementstøtten

8. Oppfølging av Canvas i emner; det blir kurs til forelesere og emneansvarlige! Ingalill tar også 
videre ønsket om å åpne canvasrom tidligere.

9. Angående inneklima og antall plasser; skal gjennomføres befaring for å sjekke om antall plasser 
stemmer til emner. StatsBygg skal få purring på inneklima (de vi leier lokalet fra).

10. Kognitiv nevro master ønsker samarbeid, slik at bachelorstudenter kan få vite hva de går til. 
Dette i regi av studentene: av erfaring høres studentene bedre enn instituttet. Isak skal ta opp i 
klassen

11. Oppbevarlig av utetøy for studenter: skal sees på, vi har litt mangel på vegger. 


Sak nr. 7 - Orientering fra Feedback hour; samarbeid med PU Profesjon, Fagutvalget og 
SVSU

- Skaper synlighet!

- Kjeks er en slager;) 

- Roll-up med QR-kode funker! Fikk inn sak om temperatur på lesesal og sletting av referat (er 
slettet) 

- Flyers/flygeblader skal lages av Ida 


Sak nr. 8 - Hvordan få kontakt med studentene?


Felles gruppe for studentene? Dette skal vi prøve å fikse. Kan se ut som det finnes en gruppe for 
bachelor? Skal også lages ny av Ida


 av 3 5



      
 
Sak nr. 9 - Tilrettelegging 

Viktig at alle skal med! Ble lagt fram presentasjon; Se vedlegg Signe har lagt ut om saken om 
tilrettelegging. Saken skal presenteres i januar 2024.


 
Sak nr. 10 - Teambuilding 

Signe lager poll i fb-gruppen


 
Sak nr. 11 - Studentrepresentant til møte mellom SV og PSI d. 6. desember 


Jeanette tar den


Sak nr. 12 - Ekstern evaluering av programmene - hva er våre tanker?  

Ønske om mer praktisk diskusjon om ulike tema i emnet, gjennomgående i løpet. Blir tungt 
teoretisk, og å ikke føle at man kan «ha egne meninger», være kritisk og diskutere i emner er 
tungt. Er et opplevd fokus på at du ikke får si noe ingen har sagt først. 


Vurderes å argumentere for å flytte svexfac til senere i løpet. Emnet kan ikke fjernes. Er et ønske 
om mer klargjørelse for hvorfor vi har dette emnet inkl. exphil. Har et ønske om å ikke blande PSI-
studenter og SV-studenter i seminarer; kan gi større forståelse for relevans til emnet. 


Svexfac skal også revideres nå - kom gjerne med innspill. 


PSY1050 bør revideres…  er ikke så veldig mange som helt ser nytten og meningen i emnet. 


Skal ta med til neste dialogmøte at…


- Man kanskje kan gi sertifikater for å få økende interesse for emnene om bærekraft


- Man kan ordne kontorer til spesielt Programrådet (taes også videre med via Thea)

Sak nr. 12 - Eventuelt 


Open science komité på instituttet (noe UiO satser på). Hvilke krav skal vi sette innenfor open 
science? Hypotesen skal settes fra før av og kan ikke endres, og all metoden skal gjøres synlig for 
alle. Håper på å unngå en ny replikasjonskrise: vil noen her være med? Isak er interessert, Signe 
skal sende mail og sjekke hvor hyppig møtene er. 


Arbeidslivsdagene i mars, komitéen ønsker folk. Kan være en super mulighet for 
synliggjøring av psykologi. Noen her som vil? Det tenkes på videre


Fotografering - Ida har tatt portrettbilder og gruppebilder av alle til stedet. 
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Vedlegg 1: 

Kjære studentorganisasjoner og ledere ved PSI, 

På vegne av Fagutvalget skal jeg neste onsdag (25.10) i møte med kontorsjefen for å få innsyn i, 
samt påbegynne planleggingen av bruk, av det nye forsamlingslokalet i den tidligere kantinen. 

Derfor ønsker jeg innspill fra dere, som ledere for de ulike foreningene knyttet til PSI, angående 
deres eventuelle ønsker, behov og innspill angående drift og anvendelse av lokalene. 

Basert på informasjonen jeg har fått så langt, forventes lokalene å være ferdigstilt i løpet av uke 
45. Planene inkluderer en kjøkkenkrok og et låsbart kjøleskap for studentarrangementer. 
Møbleringen er foreløpig ikke endelig avgjort. 

Etter møtet kommende onsdag, vil jeg ta kontakt med dere igjen for å vurdere behovet for et 
eventuelt arbeidsutvalg. Dette utvalget skal fastsette og undersøke hvordan lokalene best kan 
utnyttes, samt identifisere nødvendige tiltak for videre fremdrift. 

Eventuelle innspill bes innsendt innen førstkommende mandag 23. oktober til meg på mail: 

iverns@uio.no 

Med vennlig hilsen, 

Iver N. Sletten Nestleder, Fagutvalget 

Tif: 47962110 
Mail: iverns@uio.no 
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